
Stránka 1 z 3 

 

 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

Zápis z 6. jednání 

 

Pro  Komise Rady HMP pro cyklistickou dopravu (KCD) 

 

Přítomni 

Stanislav Kozubek – předseda komise, Ing. arch. Tomáš Cach, Vratislav Filler, Petr Introvič, Pavel 

Karas, Martin Kontra, JUDr. Monika Krobová Hášová, Ing. Daniel Mourek, Ing. Pavel Polák, 

Tomáš Prousek, Dr. Mirek Prokeš, Ing. Květoslav Syrový,  

Mgr. Sylva Švihelová – tajemnice komise 

Hosté            

Omluveni 
Bc. Jaroslava Deutschová, Ing. Jakub Zajíček, Mgr. Petr Štěpánek CSc., Ing. Ladislav Malý; 

Mikuláš Ferjenčík 

Zpracovala Mgr. Sylva Švihelová  Počet stran 3 
0

 

h 

Datum 
8. 9. 2015  

17:00-19:00 

 

1. Kontrola plnění úkolů  

         

Úkol 2/1:   Aktualizovat usnesení 0544/2003 na období od roku 2015 a rozeslat komisi. 

      T: 13. 3. 2015        O: V. Filler 

      Stav 8. 9. 2015: Usnesení včetně přílohy jsou hotové, tajemnice dopracuje přílohy. 

 

Úkol 2/8: Zajistit vyčištění a úpravu povrchu trasy A1 od Trojského mostu po Holešovickém nábřeží. 

    T: 31. 3. 2015        O: P. Introvič 

    Stav 8. 9. 2015: nutno jednat s vlastníky pozemků. P. Introvič pošle P. Polákovi seznam pozemků.   

 

Úkol 3/4: Projednat koncepci financování a realizace opatření k vyznačování náhradního vedení bezpečné 

cyklistické dopravy po Rašínově a Masarykově nábřeží při akcích na náplavce. 

     T: 30. 4. 2015        O: P. Karas 

Stav 9. 6. 2015: Situace bude řešena v rámci obnovy značení cyklotrasy (CT) A 2 po Rašínově a 

Masarykově nábřeží. Komise doporučuje instalaci překlopného (proměnného) značení 

upravujícího pravidla běžného provozu i situace při uzavření náplavky. 

Stav 8. 9. 2015: dosud nesplněno.  

 

Úkol 5/1: Informovat Radu hl. m. Prahy (RHMP) o návrhu systémového opatření - zřízení pracovní skupiny 

pro koordinaci projektů.  

     T: 31. 7. 2015        O: P. Karas  

 Stav 8. 9. 2015: Úkol se revokuje takto: 

Úkol 6/1: Zjistit jméno nově stanovené osoby na odboru správy a využití majetku, která se bude mít 

na starost řešení pozemků pro budování cyklistické infrastruktury, a informovat o tom 

KCD. 

 T: 30. 9. 2015        O: S. Kozubek 

 

Úkol 5/2: Vybrat vhodná místa pro světelné zvýraznění dopravních opatření v hlavním dopravním prostoru 

(HDP) a zaslat seznam k prověření na Technickou správu komunikací (TSK).  

     T: 30. 6. 2015        O: P. Karas 

 Splněno, vybrán cyklopruh na Povltavské, Prašném mostě a Libeňském mostě. 

 

Úkol 5/3: Vytvořit Doodle tabulku a vybrat dva nejvhodnější termíny pro prázdninová setkání.  

     T: 30. 6. 2015        O: S. Švihelová 

     Splněno 

 

 



Stránka 2 z 3 

 

Úkol 5/4: Svolat schůzku s ředitelem DPP ohledně zpřístupňování městské hromadné dopravy cestujícím 

s jízdním kolem. 

    T: 31.7. 2015         O: S. Kozubek 

    Splněno  

 

Úkol 5/5: Zpracovat zadávací kartu (ZK) na propojení Zvonařka – Wenzigova. 

    T: 31. 7. 2015        O: K. Syrový   

     Stav 8. 9. 2015: dosud nesplněno, trvá 

 

2. Informace z Odboru rozvoje a financování dopravy (RFD) 

 Doplnění smyčky sčítače na Podolském nábřeží proběhne v následujícím měsíci.   

 Městské části (MČ) podaly žádosti o instalaci velkého množství stojanů, na realizaci se pracuje. 

 Průzkum cyklistické dopravy bude realizovat firma GfK, sběr dat na vzorku 1000 lidí by měl začít do 

konce září 2015. 

 Tajemnice komise rovněž informovala o detailech Evropského týdne mobility 16. až 22. 9. v Praze. 

 Informace o jednáních s Dopravním podnikem Praha (DPP): intervence náměstka primátorky Petra 

Dolínka posunula věci kupředu. Během září proběhnou další schůzky a jednání k jednotlivým 

opatřením.  

 

3. Žádost na Státní fond životního prostředí (SFŽP) 
Tajemnice komise podala informaci o projektu „Osvětová kampaň a komunikační platforma pro aktivní 

mobilitu „Prahou v pohybu“,  na který RFD žádal dotaci od SFŽP v rámci programu „Osvětové projekty 

z oblasti čisté mobility“  

 

V souvislosti s žádostí na SFŽP informoval Mirek Prokeš o možnostech čerpání z OP Praha – pól růstu  

- Byl ustanoven monitorovací výbor operačního programu Praha – pól růstu Program s alokací cca 11 

mld Kč má přesah do Středočeského kraje, jednou z jeho priorit je Udržitelná mobilita a energetické 

úspory, včetně cyklistické dopravy a zvyšování atraktivity MHD. 

 

4. Cyklistické mapy 

Na začátku příštího roku vznikne nový aktualizovaný soubor cyklistických mapy Prahy. Soubor budou 

tvořit mapy zachycující menší oblasti - cca městské části v měřítku 1 : 25 000 i komplexní celková mapa 

Prahy a regionu.  

 

5. Cyklotrasy A1 a A2 – Povltavská, Rohanský ostrov, Dock 

Usnesení 6.1: Komise žádá TSK o urychlenou realizaci řešení křížení CT A27 (Bulovka) s Povltavskou 

ulicí, kde se po otevření tunelu Blanka očekává značný nárůst automobilového provozu. 

(Zadávací karta 2010/30) (12-0-0) 

Usnesení 6.2: Komise nesouhlasí s novým dopravním režimem v části CT A2 západně od Thámovy ul., 

které nesplňuje parametry páteřní cyklotrasy a doporučuje urychlené naplnění usnesení 

RHMP č. 506 ze dne 17. 3. 2015, jímž má být toto protipovodňové opatření včetně 

obslužné komunikace předáno Správě služeb HMP. (12-0-0) 

Usnesení 6.3: Komise požaduje, aby investor v součinnosti s MČ Praha 7 zprůjezdnil napojení nového 

Trojského mostu na CT A1 nebo vyznačil objízdnou trasu po dobu trvání stavby. (12-0-0) 

 

6. CT A24 v Dolních Počernicích na ulici Národních hrdinů 

Usnesení 6.4: Komise doporučuje TSK zahájit přípravy řešení nebezpečného křížení CT A24 s ul. 

Národních hrdinů zklidněním komunikace formou investiční akce. (12-0-0) 

 

7. Různé 

7.1. Server Prahou na kole má vylepšený obsah i ovládání. 

7.2. Podjezd pod Hlávkovým mostem je ve dne temný a v noci přesvětlený.  

Usnesení 6.5: Komise doporučuje TSK zřídit celodenní osvětlení podjezdu pod Hlávkovým mostem. 

(12-0-0) 

7.3. Bajkazyl na náplavce chce pořádat každou poslední sobotu v měsíci nekomerční cyklistický bleší trh.  

Usnesení 6.6: KCD podporuje záměr Bajkazylu pořádat na náplavce pravidelné cyklistické bleší trhy. 

(12-0-0) 
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7.4. Praha 15 má připravený projekt na propojení CT A23 na ulici Práčskou a žádá o realizaci.  

Usnesení 6.7: KCD žádá Prahu 15 o dodání projektové dokumentace k náhledu. 

 

7.5. Praha 4 žádá KCD o radu při řešení cykloobousměrky v ulici Na Vrstvách 

Usnesení 6.8: KCD nedoporučuje cyklopruh jakkoliv fyzicky oddělovat, naopak doporučuje Praze 4 

zkvalitnit pěší návaznosti v této ulici. (12-0-0)  

 

7.6. Na objednávku DPP zpracovala Česká spořitelna ve spolupráci s ČVUT studii pražského Bike Sharingu. 

V následujících měsících bude probíhat projednávání s městskými částmi.  

Usnesení 6.9: KCD žádá DPP o poskytnutí studie k náhledu. (12-0-0)    

 

 

Použité zkratky: 

DPP    Dopravní podnik hlavního města Prahy 

KCD    Komise Rady hlavního města Prahy pro cyklistickou dopravu 

MČ  městská část 

MHMP   Magistrát hlavního města Prahy 

OPPPR Operační program Praha – pól růstu 

RFD    Odbor rozvoje a financování dopravy 

RHMP   Rada hlavního města Prahy 

ROPID   Regionální organizátor Pražské integrované dopravy 

TSK    Technická správa komunikací hlavního města Prahy 

ČVUT  České vysoké učení technické  

 

  

Příští jednání komise se uskuteční v úterý 6. října 2015 v 17:00 h. 

Další termíny: 3. 11., 1. 12. 2015. 

 

 

Zapsal:  RNDr. Miroslav Prokeš     Upravila: Mgr. Sylva Švihelová     Ověřil: Stanislav Kozubek  


